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Vragen van het lid Langkamp (SP)
aan de minister voor Jeugd en Gezin
en de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over het niet meer indiceren door het
Centrum Indicatiestelling Zorg (CIZ)
voor orthopedagogische
kinderdagcentra. (Ingezonden
28 december 2009)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat
het CIZ in Veldhoven niet meer
indiceert voor groepsuren in
orthopedagogische
kinderdagcentra?1

2
Zijn er meer CIZ-kantoren die vanaf
1 januari 2010 niet meer indiceren
voor orthopedagogische
kinderdagcentra, of is het CIZ in
Veldhoven de enige?

3
Is het waar dat kinderen met een
ontwikkelingsachterstand, waar
stimulering juist noodzakelijk is, per
1 januari 2010 niet meer naar een
orthopedagogisch kinderdagcentrum
kunnen omdat ze geen herindicatie
krijgen, maar naar een regulier
kinderdagverblijf moeten? Om
hoeveel kinderen gaat het?

4
Deelt u de mening dat dit nooit de
bedoeling kan zijn geweest van de
pakketmaatregel in de AWBZ en dat
het hier om een systeemfout gaat? Zo

ja, wat gaat u doen om deze fout te
herstellen?

1 Zorgvisie, 22 december 2009: «CIZ indiceert
niet voor kinderdagcentrum»
http://www.zorgvisie.nl/Nieuws/Artikel/
CIZ-indiceert-niet-voor-kinderdagcentrum.htm
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